
 

 

 
Številka: 032 - 0018/2022 – 8 
Datum: 25. 10. 2023 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v torek, 17. 10. 2023, ob 16. uri v konferenčni 
dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Jožica Farasin, Vesna Glavendekić, Barbara Jert, Tomaž 
Jurše, Darko Knez, Danilo Lešnik, Slavko Mernik, Bojana Muršič, Petra Mušič, 
Janez Osrajnik, Ladislav Pepelnik, Tomi Prosnik, Kasim Sejdinivić, Petra Strnad, 
Danilo Švikart 

 
Opravičeno 
Odsotni: 
 
 
Vabljeni  
prisotni: 

 
Igor Škrinjar 
 
 
Katja Markač Hrovatin /direktorica OU/, Boštjan Petek, Barbara Ajd, Saša Ajd, 
Nataša Potočnik Čertali, Tanja Kocjan, Anton Gmeiner, Staša Berus Žigon, /vsi 
občinska uprava/, Martina Karničnik (ADESCO d. o. o.), Uroš Zorman s. p. /Video 
produkcija/, BK TV, Nika Hadad /NET TV/. 

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 14 članov od 17 
članov OSOR, zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno 14 ZA je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 14 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše. Občinski svet Občine Ruše je sklepčen in lahko veljavno 
sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE 
 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 7. redne seje.  
 
Razprave ni bilo. 
 

Ob 16.02 se je seji pridružil Tomaž Jurše. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
S 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI je bil sprejet  
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine 

Ruše, z dne 4. 9. 2023. 
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AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 
5. Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023 – hitri postopek 
6. Investicijski program za investicijo »Nadgradnja tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka 

Glazerja Ruše« 
7. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše 
8. Informacije županje in občinske uprave 

 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
Soglasno 15 ZA je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme predlagani dnevni red 8. redne seje OSOR. 
 

AD/4 
VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Predsedujoča je povabila tajnico Občinske volilne komisije (OVK) Natašo Potočnik Čertalič, da poda 
poročilo. 
 

Ob 16.02 se je seji pridružila Barbara Jert. 
 
Nataša Potočnik Čertalič je povedla, da je OVK sprejela naslednji ugotovitveni sklep: Na podlagi izjave 
občinskega svetnika Marka Ozima o odstopu s funkcije Občinskega svetnika Občine Ruše, OVK 
ugotavlja, da se pravica postati član občinskega sveta, prenese na naslednjo kandidatko z liste 
kandidatov ZA Združena akcija Petro Mušič. Petra Mušič je bila pozvana, da v roku 8 dni poda izjavo 
o sprejemu funkcije ali ne. V roku je Petra Mušič podala izjavo, da sprejema funkcijo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Soglasno 16 ZA je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je zaradi odstopa prenehal mandat 

članu Občinskega sveta Občine Ruše Marku Ozimu. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Soglasno 16 ZA je bil sprejet 
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje mandat članici Občinskega sveta Občine 

Ruše Petri Mušič. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
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AD/5 

ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2023 – HITRI 
POSTOPEK 

 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek /občinska uprava/. Prisotne je seznanil, da bo izpostavil 
spremembe, ki se pojavijo v samem gradivu, v primerjavi s sprejetim proračunom. Povedal je, da je 
letošnje leto zaznamovano z veliko naravnimi nesrečami (poplave, močne padavine in plazovi). Vse 
te naravne nesreče so vplivale na državni proračun in prav tako na občinske proračune. Država je 
prioritete državnega proračuna že spremenila, posledično pa se tudi v občinskih proračunih kažejo 
določene spremembe izvrševanja proračuna, zato je potrebno te spremembe zapisati v samem 
rebalansu proračuna.  
Na podlagi navodila Ministrstva za finance so vzpostavili na proračunskem področju 23 
INTERVENCIJSKI PROGRAMI IN OBVEZNOSTI tri nove proračunske postavke. Vse dogodke, ki so 
povezani z naravnimi nesrečami, je treba ločevati v tri obdobja, in sicer: pred 4. 8. 2023, 4. 8. 2023 in 
po 4. 8. 2023. Sredstva se prerazporejajo kar se tiče infrastrukture, prometa iz proračunskega 
področja 13 na 23. 
Omenil je tudi projekt Odvodnjavanje in čiščenje odpadnih voda. Tukaj sta pomembna dva 
podprojekta, in sicer: Aglomeracija Bistrica ob Dravi, ki je že zaključen projekt. Občina se je prijava 
na državni razpis (prijava v lanskem letu - oktober). Vlogo so pričeli obravnavati šele julija letos in 
občino o tem obvestili, da zaradi dolgotrajnih postopkov na ministrstvu črpanje sredstev NOO v letu 
2023 ne bo mogoče.  
Drugi del projekta odvodnjavanja in čiščenja odpadnih voda se že izvaja in je pogojen z razpoložljivimi 
proračunskimi sredstvi, saj nepovratna sredstva kohezijske politike iz nove finančne perspektive 2021 
– 2027 še niso na voljo in s tem se zaključek investicije zamika v naslednja leta. Zaradi prioritet države 
(poplave) občina ne pričakuje, da bo razpis za pridobitev kohezijskih sredstev operativen v letu 2024. 
Tretja sprememba je povezana s projektom – Nadgradnja tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka 
Glazerja Ruše. S tem projektom se namerava občina v naslednjem tednu prijaviti na javni razpis. 
Pogoj, da se občina prijavi na javni razpis, je, da ima sprejeto investicijsko dokumentacijo in da 
usklajen proračun oz. rebalans proračuna.  
Prisotne je seznanil, da bodo predlagali amandma, ki je povezan s spremembo naziva projekta. 
Načrtovano najetje dolgoročnega kredita v višini 1.363.000 EUR se zmanjšuje za 957.000 EUR (na 
406.000 EUR). 
Povedal je, da predlagajo sprejem Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 
2023 po hitrem postopku. Poslovnik predvideva v 86. členu, da se rebalansi sprejemajo po hitrem 
postopku. 
 
Županja je povedala, da je Gibanje Svoboda podala predlog amandmaja k Odloku o spremembi 
odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023. Prav tako pa tudi sama vlaga predlog amandmaja, da 
se spremeni naziv postavke v samem rebalansu. 
 
Predlog amandmaja, ki ga predlaga županja, se glasi: V načrtu razvojnih programov se projekt 
OB108-23-0004 Izvedba sistema centralnega prezračevanja z rekuperacijo (OŠ Ruše) preimenuje v 
projekt OB108-23-0004 Nadgradnja tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka Glazerja Ruše. To je tudi 
naziv investicijskega programa, ki ga sprejemajo na seji. 
 
Drugi amandma, ki ga predlaga Gibanje Svoboda se glasi: 
 
Gibanje Svoboda predlaga amandma k Odloku o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za 
leto 2023, ki predvideva črtanje sredstev na postavki 1305 Stroški informiranja iz zagotovljenih 50.000 
EUR v proračunu za leto 2023 v višini 70.000 EUR v rebalansu in prenos razlike teh sredstev, tj.: 
20.000 EUR na postavko 4315 – Investicije javne poti, kjer ste zmanjšali predvidena proračunska 
sredstva iz 120.000 EUR za leto 2023 na zgolj 23.600 EUR. Predlagamo, da se sredstva na tej 
postavki dvignejo za omenjenih 20.000 EUR. 
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Predsedujoča je povedala, da je njeno stališče k temu amandmaju, da v bistvu na postavki kar se tiče 
informiranja je postavka po evidentiranih računih, višja od 50.000 EUR, tako da iz te postavke ne 
morejo jemati teh 20.000 EUR. Gibanje Svoboda pa se tudi ni opredelilo, na kateri podprogram 
investicija javne poti bi se 20.000 EUR namenilo (več cest), tako da ta amandma je neusklajen in prosi 
predlagatelje, da ga uskladijo do konca razprave ali pa ga umaknejo.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predstavnike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 
2023 po hitrem postopku. Odbor za javne finance predlaga občinskemu svetu, da sprejme Odlok o 
spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023 po hitrem postopku (2 glasova ZA in 0 
PROTI). 
 
Lovro Bačun – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je obravnaval Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za 
leto 2023 po hitrem postopku. Člani odbora so glasovali z 2 glasovoma ZA in 3 glasovi PROTI niso 
sprejeli predlaganega sklepa.  
 
Tomi Prosnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je na svoji seji obravnaval Odlok o spremembi 
odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023 po hitrem postopku. Odbor je sprejel dva sklepa: 
− Opozoril je, da je zapisniku odbora napaka, saj je zapisano, da je odbor z 2 glasovoma PROTI, ni 

sprejel predlaganega Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023 po 
hitrem postopku. Misli, da so bili 3 glasovi PROTI in prosi za popravek zapisnika. 

− Odbor predlaga, da se za sanacije cest in odpravo posledic ujme ne razporejajo sredstva iz 
investicij v infrastrukturo, ampak, da se poiščejo drugi viri iz obstoječega proračuna. Ta sklep je 
bil soglasno sprejet. 

 
Barbara Jert – predsednica ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je na svoji seji obravnaval predlagano gradivo in z 2 glasovoma ZA in 
0 PROTI sprejel naslednji sklep: Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 
Ruše, da sprejme sklep Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2023 po hitrem 
postopku. 
 
Petra Strnad – članica SPK 
Statutarno pravna komisija je na svoji seji sprejela naslednji sklep: Statutarno pravna komisija 
predlaga Občinskemu svetu Občine Ruše, da sprejme Odlok o spremembi odloka o proračunu 
Občine Ruše za leto 2023 po hitrem postopku (3 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI). 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Tomi Prosnik, Darko Knez, Jernej Ajd 
 
Odgovore na postavljena vprašanje sta podala: županja in Boštjan Petek  
 
Darko Knez je v nadaljevanju prebral popravek predloga amandmaja.  
Povedal je, da gre 20.000 EUR za prenos na program OB108-09-0054 - Ostala investicijska 
vzdrževanja, iz planiranih 70.000,00 EUR je v rebalansu prikazanih 50.000,00 EUR in prenos 
20.000,00 EUR (razlika) gre na predlagano postavko. 
Županja je v nadaljevanju dala na glasovanje predlagana amandmaja. 
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AMANDMAJA 
 
Amandma št. 1 
 
V načrtu razvojnih programov se projekt OB108-23-0004 Izvedba sistema centralnega prezračevanja 
z rekuperacijo (OŠ Ruše) preimenuje v projekt OB108-23-0004 Nadgradnja tehničnih sistemov v 
Osnovni šoli Janka Glazerja Ruše. To je tudi naziv investicijskega programa, ki ga sprejemajo na seji. 
Predsedujoča je povedala, da zavzema pozitivno stališče.  
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno 16 ZA je bil sprejet 
6. SKLEP: Amandma št.1: V načrtu razvojnih programov se projekt OB108-23-0004 Izvedba 

sistema centralnega prezračevanja z rekuperacijo (OŠ Ruše) preimenuje v 
projekt OB108-23-0004 Nadgradnja tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka 
Glazerja Ruše. To je tudi naziv investicijskega programa, ki ga sprejemajo na 
seji. 

 
Amandma Gibanja Svoboda: 
 
Kjer se prerazporedi iz postavke 1305 Stroški informiranja 20.000,00 EUR na program Investicije 
javnih poti – 4315 OB108-09-00054, znesek 20.000,00 EUR.  
Predsedujoča je povedala, da zavezama do amandmaja negativno stališče. 
 
Obrazložitev glasu so podali naslednji svetniki in svetnice. 
 
Barbara Jert je povedala, da bo ta amandma podprla, kljub temu, da je že nekaj denarja na postavkah 
za javne poti. Razlog, da bo podprla ta amandma je, da je smiselni, ker je potreben in če je še 
20.000,00 EUR zraven ni nič narobe.  
 
Darko Knez je povedal, da bo ta amandma podprl, zdi pa se mi popolnoma nepredstavljivo, glede 
gospodarjenja in ravnanja, da če nekdo dodeli 50.000,00 EUR za porabo stroškov informiranja, in da 
se ta sredstva prekoračijo. Vse svetnike je pozval, da ta amandma podprejo. 
 
Tomaž Jurše je povedal, da bo ta amandma podprl. Na sestanku odbora so bili enotni, da bistveno 
primanjkuje denarja za vzdrževanje cestne infrastrukture.  
 
Bojana Muršič je povedala, da bo prav tako podprla ta amandma. 
 
Ladislav Pepelnik je menil, da če je teh 20.000,00 EUR problem, da sprejmejo rebalans, potem on ne 
vidi problema. Povedal je, da ga z lahkoto podpre, ampak se morajo zavedati, da je pri 10 mio. 
proračuna še veliko drugih stvari, ki jih je potrebno speljati. Tudi naslednja točka dnevnega reda se 
nanaša na rebalans proračuna. Razveselilo ga je, da je Barbara Jert povedala, da nima zadržkov, da 
podpre ta amandma, seveda če bo sprejet predlog amandmaja. Pomembno je, da na seji sprejmejo 
rebalans, da bo lahko občina do konca leta normalno funkcionirala. 
 
Lovro Bačun je povedal, da bo amandma podprl. Meni, da je potrebno, da se nameni več denarja za 
vzdrževanje infrastrukture. Poudaril pa je, zakaj podpira, da se vzame iz postavke za informiranje. V 
preteklih letih je bilo informiranje v občini dobro z manj denarja, in če bi se s 50.000,00 EUR delalo 
racionalno, bi bilo dovolj denarja.  
 
Slavko Mernik je v obrazložitvi glasu povedal, da bi se lahko sprejel predlagani amandma, saj teh 
20.000,00 EUR ne sme predstavljati problema. Bo podprl predlagani amandma. 
 



6 
 

Petra Strnad je povedala, da bo podprla predlog amandmaja. 
 
Jernej Ajd je povedal, da se tudi strinja s predlaganim amandmajem in ga bo podprl. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlagani amandma. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno 17 ZA je bil sprejet 
7. SKLEP: Kjer se prerazporedi iz postavke 1305 Stroški informiranja 20.000,00 EUR na 

program Investicije javnih poti – 4315 OB108-09-00054, znesek 20.000,00 EUR.  
 
Tomi Prosnik je podal pojasnilo, da se bodo pri tej točki vzdržali. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 8 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI je bil sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o spremembi odloka o proračunu 

Občine Ruše za leto 2023 po hitrem postopku. 
 

AD/6 
INVESTICIJSKI PROGRAM ZA INVESTICOJO »NADGRADNJA TEHNIČNIH SISTEMOV V OSNOVNI 

ŠOLI JANKA GLAZERJA RUŠE« 
 
Uvodno obrazložitev je podala Martina Karničnik (ADESCO d. o. o.). Povedala je, da je glavni razlog 
za izvedbo investicijskega projekta, je zagotavljanje odpornosti proti širjenju epidemije, kot je bila npr. 
covid 19, z izvedbo sistemov centralnega prezračevanje z rekuperacijo in/ali sistemov za 
klimatizacijo, ki hkrati prispevajo k samemu izboljšanju energetske učinkovitosti stavbe in na drugi 
strani povečajo tudi delovno in bivalno ugodje uporabnikov objekta. Cilj investicijskih vlaganj je z 
uporabo sodobne tehnologije zagotoviti energetsko učinkovite sisteme za prezračevanje in 
klimatizacijo, ko bodo bistveno pripomogli k izboljšanju učinkovitosti prezračevanja in hlajenja stavbe 
ter posledično pozitivno vplivali na bivalno in delovno okolje ter zdravje ljudi. Sredstva za investicijo 
nadgradnjo prezračevalnega in klimatizacijskega bodo lastna sredstva Občine Ruše in nepovratna 
sredstva. Podrobneje je pojasnjeno v gradivu. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predstavnico delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Barbara Jert – predsednica ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo in s 3 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI, 
sprejeli sklep in predlagajo občinskemu svetu, da sprejme Sklep o potrditvi Investicijskega programa 
za investicijo nadgradnje tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka Glazerja Ruše. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Lovro Bačun, Tomaž Jurše, Darko Knez, Tomi Prosnik 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podala: Martina Karničnik in Saša Ajd 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno 17 ZA je bil sprejet 
9. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Slep o potrditvi Investicijskega programa 

(IP) za investicijo »Nadgradnja tehničnih sistemov v Osnovni šoli Janka Glazerja 
Ruše«. 
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AD/7 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 
 
VPRAŠANJA 
 
Darko KNEZ 

- Zanima me, kdaj bo občinska uprava in županja pripravila obljubljeno analizo svetnikom 
(obljuba je bila že dana v prejšnjem mandatu OSOR) glede finančne upravičenosti 
ustanovitve javnega zavoda RAST? Želeli smo videti ali je strošek financiranja resnično v 
enaki višini, kot če bi imeli v Rušah ustanovljen samo en zavod in bi te aktivnosti potekale pod 
vodstvom tega zavoda (bivši CEZAM, danes ŠPR). Zanima me natančen odgovor ali resnično 
ne porabimo več sredstev za financiranje dveh zavodov kot bi jih morda potrebovali in 
potrošili za financiranje samo enega iz občinskega proračuna? 

- Prosim za izpis konto kartice 1305 Stroški informiranja in 402099 Drugi splošni material in 
storitve. 

- Prosim za razlago, kakšen nakup je bil realiziran s strani občine v višini 55.102,35  € na 
postavki v proračunu 4206 Nakup zemljišča in naravnih bogastev. 

- Ali so že bili imenovani predstavniki, ti. Častno razsodišče, ki jih predvideva potrjeni Kodeks 
etike na OSOR v prejšnjem mandatu? Če še ne, me zanima razlog za neizvrševanje tega 
sklepa in zakaj niso bile izpeljane aktivnosti s strani občinske uprave in županje? 

- Kdaj se planira izvedba investicije v Gozdarski in Trpinovi ulici v izgradnjo kanalizacije. Glede 
na obljube, bi ta investicija že morala biti zaključena, predvsem glede izjave, da če ne bo 
prišlo do uskladitve oz. povišanja cen komunale, ta investicija odpade, vemo pa, da je do 
povišanja prišlo in je sedaj vprašanje kaj se je zgodilo, da ne glede na vsa zagotovila županje 
in občinske uprave, investicija ni izvedena.  

 
Ladislav PEPELNIK 

- Kdaj se bodo lahko začeli priklapljati na kanalizacijo občani Sončne ulice v Bistrici ob Dravi? 
 
Danilo ŠVIKART 

- Imenovanje direktorja Športnega parka Ruše za naslednje mandatno obdobje. Razpis je bil 
objavljen v mesecu marcu in me zanima, ali so do sedaj organi že opravili kakršno koli delo 
v zvezi s tem? Ali se je postopek razpisa morda zaključil? In kdaj bo prišlo do obravnave na 
občinskem svetu oz. do imenovanja direktorja Športnega parka Ruše? 

 
POBUDE 

Darko KNEZ 
- Dajem pobudo, da se temeljito pristopi k celovitemu pregledu in ocenitvi stanja ceste Ruše – 

Šumik od začetka do Zgornjega Smolnika ter se pristopi k ureditvi ter nujno potrebni obnovi 
ceste ter dodatnemu podaljšanju asfaltiranja vsaj do zgornjega Smolnika. Hkrati je to tudi 
pobuda, ki želim, da se upošteva pri snovanju novega proračuna občine za leto 2024.  

- Zanima me, kdaj se predvideva izvedba investicije v pločnik pri bivši tovarni Geberit od 
avtobusne postaje v smeti zahoda. Ta investicija je bila že velikokrat predvidena in nikoli 
izvedena? 

- Predlagam, da se seje OSOR v prihodnje izvajajo v Kulturnem domu, saj so razmere za 
kvalitetno izvedbo seje neprimerne (brez zraka, kontrola temp., … ) 

Mag. Bojana MURŠIČ 
- Predlagam, da občinska uprava naredi vse postopke, ki bi spremenili režim prednostne ceste 

iz ulice Pri Viaduktu na Falsko cesto med otroškim igriščem v Z-delu Ruš. Zakaj? Z-del oz. 
naselje se vse bolj razvija, kar posledično pomeni tudi povečan promet iz smeri Viadukt, prav 
tako je križišče Viadukt-Falska izredno nepregleden za vozila, ki vozijo iz smeri Viadukt-Falska.  
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Ladislav PEPELNIK 

- Studenec Vodnjak na Arehu je v slabem stanju. Dajem pobudo, da se še pred zimo naredi 
poškodovana streha. 

- Zaščitit pločnik pri pekarni v Rušah zaradi nepreglednosti. 
 

Lovro BAČUN  
- Dajem pobudo, da se umesti pitnik vode nekje na vasi, torej v okviru trga ali tržnice, da se 

najde neko primerno mesto in se namesti pitnik vode.  
- Moja pobuda je, da se nadaljuje s čiščenjem Jugovega potoka, na odseku med Ulico Ruške 

čete, z vključenimi cevmi pod cesto in vse do Rušice.  
- Odvoz navoženega materiala na Glažuti, na travniku nasproti križišča z bivšim pontonskim 

mostom in se vzpostavi v prvotno stanje, v travnik primeren za košnjo. 
- Prihodnje seje OSOR se naj prestavijo v Dom kulture Ruše.  

 
Danilo ŠVIKART 

- Pozivam vse svetniške skupine in svetnike, da se v bodoče držijo točk obravnave dnevnega 
reda. Da se držijo vsebinsko in ne širijo razprave z vsebino izven konteksta, z namen 
ustvarjanje neodgovornosti delovanja občinske uprave in občinskega sveta. V kolikor svetniki 
smatrajo, da je potrebno obravnavat kar je izven tega konteksta naj v bodoče to predlagajo v 
dnevnem redu. 
 

Barbara JERT 
- Vsakokrat, ko je malo večji naliv je Falska cesta zelo nevarna. Od Glasbene šole do konca 

poseljenega dela hiš, proti pokopališču. Voda stoji v višini pločnikov. Odkar je bila Falska 
cesta na novo rekonstruirana, je to cestišče, ali ni dobro speljano ali odtočni jaški niso dobro 
izpeljani … ta cesta je tako nevarna za vožnjo, da avtomobil, ki pride iz smeri pokopališča, tudi 
če vozi počasi, v zelo močnem nalivu naredi več kot 2,5 metra visok val vode na obe strani. 
Voda ne samo, da stoji na cestišču, tudi iz odtokov priteka na cestišče. Moja pobuda je, da bi 
se pregledala ta trasa, da bi se pregledali odtočni jaški, ti jaški za meteorne vode, kanalizacija, 
… Ne da voda samo stoji, voda sedaj že zaliva tudi dovoze hiš , zaliva kleti, zaliva tudi preko 
kanalizacijskega sistema.  

 
Vesna GLAVEDNEKIĆ 

- Imam pobudo, da se preveri razlog odstranitve merilca hitrosti na Falski cesti, od pokopališča 
proti Smolniku. Merilec je bil umeščen pri naslovu Falska cesta 92. Ta merilec hitrosti je bil 
po mojem mnenju učinkovit, zdaj ga ni in mogoče bi bilo smotrno, da bi bil nameščen tudi v 
drugo smer.  

- Predlagam, da se pri pripravi proračuna za prihodnje leto vključi tudi krajevne odbore. Da se 
pridobijo njihova mnenja in stališča, da bodo lahko občinskemu svetu neki temelj pri samem 
odločanju.  

 
Jernej AJD 

- Ponavljam pobudo, da bi imeli usklajevalne sestanke preden gre gradivo na odbore, tudi 
prisotnost na takšnih sestankih bo večja, večji bo tudi učinek na sejah.  
 

Petra STRNAD 
- Da se uredijo otroška igrala Pri viaduktu, nekatero so dotrajana in poškodovana kar seveda 

daje večjo možnost, da se otroci poškodujejo. Morda bi bilo tudi prav, da se hišica pred zimo 
zaščiti. 

- Tudi pesek ni primeren, saj se v njem nahaja veliko stvari in predmetov, ki ne sodijo v otroško 
igrišče. 
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- Odstranitev betonskih ležečih stebrov Pri viaduktu za blokom. 
- Pregled o izvedbi servisa – rednega in dimnikarja pred kurilno sezono v vseh občinskih 

stanovanjih Pri viaduktu.  
 

AD/8 
INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 

 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Ob Tednu otroka je potekal Otroški Občinski svet Občine Ruše, izbrali smo otroškega župana 
in podžupanjo, bilo je veliko pobud, ki jih bomo poskušali čimbolj upoštevati pri pripravi 
proračuna.  

− Zaključen je javni razpis za štipendiranje nadarjenih dijakov in študentov, letos smo podelili 6 
štipendij, 3 za dijake in 3 za študente. Za dijake v vrednosti 100 eur na mesec, za študente 
150 eur.  

− Osnovnošolci, prva triada imajo v tem šolskem letu na novo, brezplačen zajtrk, vključenih je 
57 otrok.  

− Na portalu javnih naročil je bil objavljen razpis za izvajalca zimske službe, za 9 sklopov. Prijave 
smo prejeli za 6 sklopov, za 4 še vedno iščemo izvajalce s katerimi bomo sklenili pogodbo.  

− Zaradi odprave posledic po neurjih sta trenutno v fazi izvede 2 cesti: Cesta v Log in v Činžatu 
(odcep Vitrih), ter sanacija propusta, tako da je na cesti Ruše – Glažuta – Mariborska koča 
delna zapora.  

− V naslednjih tednih se bo izvajala sanacija usedalnika »pri sodu« na Kurirski poti in obnova 
skladiščnega objekta ter vhodnega portala na pokopališču. 

− Izvaja se zimska zasaditev.  
 
 
 
 
Županja se je prisotnim zahvalila za udeležbo na seji ter zaželela lep večer. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.44. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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